












 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Using the remote control 

Description of Remote Appearance 

 

 

 

 

 

 

  

WARNING 

It is the responsibility of the vehicle operator to ensure that their vehicle is parked in a safe and responsible manner. 

1. When leaving the vehicle, it is the user’s responsibility to ensure that the gearshift lever is in “Park” in order to 

avoid accidents upon remote starting. (Note: Make sure that the automatic vehicle cannot start in “Drive”.) 

2. It is the user’s responsibility to ensure that the remote starter is disabled or put into valet mode before servicing. 

FCC COMPLIANCE 

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: 

(1) This device may not cause harmful interference, and 

(2) This device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation. 

CAUTION: Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the 

user’s authority to operate this device. 

AVERTISSEMENT 

Il est de la responsabilité du conducteur de s’assurer que son véhicule est stationné de façon sécuritaire et responsable. 

1. En quittant le véhicule, le conducteur doit s’assurer que le levier de boite est à la position P (stationnement) afin d'éviter tout accident lord d'un démarrage à 

distance. (Note : Assurez-vous que le véhicule ne peut pas démarrer alors que le levier de boite est à la position D (Drive). 

2. Il est de la responsabilité du conducteur de s’assurer que le démarrage à distance est désactivé ou que la télécommande est en mode Valet lorsque son véhicule 

est au service mécanique. 

CONFORMITÉ FCC 

Ce dispositif est conforme à l’article 15 de la réglementation du FCC. Le fonctionnement est assujetti aux deux conditions suivantes : 

(1) Ce dispositif ne causera pas d’interférences dommageables, et 

(2) Ce dispositif doit pouvoir être soumis à toute interférence, y compris des interférences pouvant causer son mauvais fonctionnement. 

ATTENTION : Des changements ou modifications non approuvés expressément par la partie responsable de la conformité pourraient faire en sorte qu’il soit interdit 

par l’utilisateur d’utiliser ce dispositif. 

This equipment complies with the FCC RF radiation 

exposure limits set forth for an uncontrolled environment.  

This equipment should be installed and operated with a 

minimum distance of 20㎜ between the radiator and any 

part of your body.  
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